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Brønshøj-Husum Lokaludvalgs beslutning den 17.12.2009

Alice Petersen, formand for boligforeningen Lolli Huse ved Husumparken, samt et andet 
bestyrelsesmedlem stillede spørgsmål til Husum Boldklubs planer vedr. Husumparken, som de har 
kunnet læse om i lokalaviserne. De var bl.a. bekymrede for placering af en scater-bane klods op ad 
en beboelsesejendom. Tilhørerne ønsker at de tre boligforeninger, som ligger op ad Husumparken, 
bliver inddraget i processen omkring Boldklubbens arbejde med at udvikle området.

Christian Hesselberg svarede tilhørerne, at der er ved at blive etableret dialog mellem Husum 
Boldklub og Lokaludvalgets to fagudvalg Byudviklingsudvalget og Børn-, Unge-, Fritids- og 
Idrætsudvalget samt at parterne helt sikkert er interesseret i dialog også med boligforeningerne. 
Endnu er ideerne meget foreløbige, og meget skal endnu undersøges, før der er lavet et egentlig 
forslag. Freddy Ingvorsen opfordrede ligeledes boligrepræsentanterne til at kontakte Husum 
Områdefornyelse og deltage i deres workshop den 6. januar. 




